
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-11-28

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:45

§ 2 Närvarande ledamöter
Erik Ohlsson, vice ordförande

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreya Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Ivar Öhrling väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.



§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-11-21).

§ 8 Varvet runt
Vice Ordförande
Vice ordförande har varit med på Stockholmsresan och var sedan på bal i Stockholm. Han har
även försökt leta efter kandidater till varje styrelsepost inför nästa verksamhetsår.

Sekreterare
Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen.

Chefredaktör
Chefredaktören har försökt hitta skribenter till nästa nummer av Rättstrycket och har bokat in
intervjuer.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har fört det löpande arbetet.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har haft EDUC-möte. Under mötet samtalade de främst hur de andra
föreningarna på skolan ska genomföra en överlämning. De har även haft möten angående ett
SAMO-ärende (se mer under egen punkt). En av utbildningsansvarige berättar även att hon
ska vara med i en intervju om diskrimineringsfrågor, där hon ska vara
likabehandlingsrepresentant för Handelshögskolan.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har planerat inför en julfest (se mer information under egen punkt). En
av evenemangsansvariga har även varit med på Stockholmsresan.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har fixat inför årsmötet. Hon har fixat och publicerat grejer på
hemsidan och uppdaterat en av Rättstrycket-flikarna. Nu är det endast en äldre version av
Rättrycket som inte går att läsa (kopplad till JF-klaga från 2023-10-17).

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har haft Stockholmsresan. Den blev väldigt lyckad!

§ 9 Diskussion: Årsmöte och utfrågning
Styrelsen går igenom alla detaljer gällande utfrågningen som äger rum idag och årsmötet på
måndag den 4 december. Styrelsen har skickat in sina frågor till valberedningen inför
utfrågningen idag. Vice ordförande visar även för den resterande styrelsen att han har fixat
dagordningen inför årsmötet. Styrelsen diskuterar även om att använda sig av ett nytt
röstningssystem under årsmötet för att röstningen ska kunna gå smidigare än tidigare år.



Styrelsen bestämmer sig för att testa detta nya system. Kassör får i uppdrag att förbereda
detta och om det inte skulle fungera, även förbereda en alternativ lösning.

§ 10 Diskussion: Mötesprotokoll
Sekreteraren har delat förra veckans mötesprotokoll (mötesprotokoll 2023-11-21) med den
resterande styrelsen inför dagens möte. Hon har bett att hela styrelsen ska läsa igenom och ge
feedback gällande, § 18 Diskussion: JF-klaga. Styrelsen läser och går igenom punkten.

§ 11 Diskussion: Julfest med EF
Evenemangsansvariga berättar att de nu fått klartecken för att anordna julfest den 16
december på Auktionsverket Kulturarena. Julfesten kommer att arrangeras tillsammans med
Ekonomiska Föreningen. Anledningen till detta är för att det tidigare har varit en brist på
gemensamma evenemang med andra studentföreningar. Ekonomiska Föreningen kontaktade
Juridiska Föreningen och evenemangsansvariga tyckte det var ett roligt initiativ. Julfesten
kommer att vara en nysatsning så att fler juriststudenter kan delta då julborden som
arrangerats senaste åren endast erbjudits för cirka 80 studenter. Styrelsen tycker det låter som
ett bra initiativ.

§ 12 Diskussion: Säkerhet på evenemang
Utbildningsansvariga har fått in ett SAMO-ärende som rör säkerheten på Juridiska
Föreningens evenemang. Utbildningsansvariga, tillsammans med Institutionen, har beslutat
att lägga ut ett inlägg på Canvas och en story på JF:s instagram som ska uppmärksamma att ta
hand om varandra. I inlägget ska det även framgå att man alltid kan kontakta
utbildningsansvariga som är studentarbetsmiljöombud (SAMO) och därmed har tystnadsplikt.

§ 13 Beslut: GAIUS-Budget
Kassör är inte närvarande under mötet och styrelsen beslutar därmed att bordlägga detta till
nästa vecka för att kunna ta ett välgrundat beslut.

§ 14 Diskussion: Artikel från JF i Uppsala
Utbildningsansvarig berättade under förra veckans möte att Uppsala skrivit en debattartikel
om hur mycket bidrag man får för en plats på juristprogrammet, som dessvärre är lågt.
Utbildningsansvarig inser dock att hon glömt lägga ut artikeln inför dagens möte. Hon
kommer därför att dela artikeln med styrelsen under dagen.

§ 15 Övrigt
Inget övrigt tas upp.

§ 16 Nästa möte
2023-12-05 kl. 08:00-09:00.

§ 17 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:24

Emil Bertilson

Ivar Öhrling 

EmilBertilson (18 dec. 2023 13:19 GMT+1)
EmilBertilson

Ivar Öhrling (21 dec. 2023 13:22 GMT+1)
Ivar Öhrling

https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAiEq4t7MljduVY_KmqaaQ0EpthBdN-OTB
https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAiEq4t7MljduVY_KmqaaQ0EpthBdN-OTB

		2023-12-26T03:14:19-0800
	Agreement certified by Adobe Acrobat Sign




